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Protokół Nr XIV/25 

z sesji Rady Miejskiej w Karlinie odbytej 

w dniu 25 kwietnia 2025 roku 

 

Otwarcia XIV sesji Rady Miejskiej w Karlinie dokonała Pani Beata Klepuszewska, 

Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie o godzinie 1005 w auli Karlińskiego 

Ośrodka Kultury przy ulicy Parkowej 1 w Karlinie. Powitała Pana Burmistrza, 

Zastępcę Burmistrza, Pana Sekretarza, Panią Skarbnik, Radcę Prawnego, radnych 

Rady Miejskiej w Karlinie oraz zaproszonych gości. Jednocześnie Przewodnicząca 

poinformowała, że w celu wypełnienia obowiązku wynikającego z art. 20 ust. 1b 

ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym obrady sesji Rady Miejskiej 

w Karlinie są transmitowane na żywo w Internecie, oraz że pełny obowiązek 

informacyjny znajduje się na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Karlinie.  

 

1a. Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

na podstawie listy obecności, na której widnieje 15. podpisów stwierdziła 

prawomocność obrad. (załącznik nr 1. do protokołu).  

 

1b. Przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że radni otrzymali porządek obrad, wraz z materiałami na dzisiejszą 

sesję. Następnie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić propozycje zmian 

do porządku obrad?  

 

Nie było propozycji zmian do porządku obrad. 

 

Proponowany porządek obrad: 

1. Sprawy regulaminowe: 

a) stwierdzenie prawomocności obrad,  

b) przyjęcie propozycji zmian do porządku obrad, 

c) przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej. 

2. Wolne wnioski i informacje. 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 
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4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

5. Informacja na temat działalności Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty                     

z siedzibą w Karlinie w 2024 roku. 

6. Ocena stanu ekologicznego Gminy. 

7. Informacje na temat stanu dróg na terenie Gminy Karlino. 

8. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2025, 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2025–2033, 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Karlino, udostępnionych 

dla operatorów i przewoźników publicznego transportu zbiorowego, oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

d) przekazania petycji według właściwości, 

e) przyjęcia Regulaminu świadczenia indywidualnych usług transportowych dla 

osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności z terenu gminy Karlino. 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

10. Zakończenie XIV sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

 

1c. Przyjęcie protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że protokół z XIII sesji Rady Miejskiej wraz z zapisem dźwiękowym 

został przesłany do radnych na skrzynki mailowe, był też wyłożony do wglądu 

w Biurze Rady, a wszystkie dotychczas zgłoszone uwagi i poprawki zostały w nim 

uwzględnione. Następnie zwróciła się z pytaniem, czy są inne uwagi do treści 

protokołu?  

Nie było uwag do treści protokołu. Zatem radni przeszli do głosowania. 

 

Za przyjęciem protokołu z XIII sesji Rady Miejskiej w Karlinie, głosowało 15 

radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania protokół z XIII sesji Rady Miejskiej został przyjęty. 
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Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 3. do protokołu). 

 

2. Wolne wnioski i informację. 

Pani Beata Klepuszewska, Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

poinformowała, że do Biura Rady wpłynęła informacja w sprawie wykonania Miejsko-

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz 

Programu Przeciwdziałania Narkomanii dla Miasta i Gminy Karlino za rok 2024.  

Do biura rady wpłynęło także roczne sprawozdanie z realizacji zadań z zakresu 

wspierania rodziny oraz roczne sprawozdanie z działalności Centrum Usług 

Społecznych za rok 2024. 

 

W dalszej części punktu Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej 

w Karlinie zwróciła się z pytaniem, czy ktoś chciałby zgłosić jakieś wolne wnioski lub 

przedstawić informacje niewynikające z porządku obrad? 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina poprosił o zabranie głosu i wraz z Zastępcą 

Burmistrza Panią Magdaleną Jaworską-Dużyńską i Przewodniczącą Rady Miejskiej 

w Karlinie Panią Beatą Klepuszewską wręczyli nagrody burmistrza dla najlepszych 

sportowców, zapaśników oraz trenera.  Nagrody i pamiątkowe dyplomy otrzymali: 

Natalia Walczak, Filip Szucki oraz trener Wojciech Sadowski. Burmistrz jeszcze raz 

serdecznie pogratulował i życzył dalszych sukcesów sportowych. 

 

Pan Wojciech Sadowski trener MLUKS w Karlinie poprosił o zabranie głosu 

i bardzo podziękował Burmistrzowi za wyróżnienia i wsparcie. Dodał, że są to takie 

bodźce, które motywują do dalszej ciężkiej pracy. 

 

3. Odpowiedzi Burmistrza na wnioski. 

Nie było żadnych wniosków w punkcie poprzednim, zatem radni przeszli do punktu 

następnego. 

 

4. Sprawozdanie Burmistrza Karlina o pracy w okresie międzysesyjnym.  

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina przedstawił sprawozdanie o pracy w okresie 

międzysesyjnym, które zostało załączone do protokołu (załącznik nr 5. do protokołu). 

W dalszej części swojego wystąpienia Burmistrz powiedział, że po raz kolejny, bo 32 
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goszczono fanów brydża sportowego. 29 marca br. odbył się turniej par brydża 

w Karlińskim Ośrodku Kultury.  

Na przystani kajakowej Wodnik, został zorganizowany piknik przez Centrum Usług 

Społecznych w Karlinie. Było to kompleksowe wsparcie na rzecz rodzin w gminie 

Karlino. Atrakcji nie brakowało, żeby wspólnie, rodzinie spędzić czas. 

Trwają prace związane z uzbrojeniem terenu inwestycyjnego w strefie Karlinko. 

Burmistrz poinformował, że na bieżąco odbywają się spotkania z wykonawcami, żeby 

omawiać bieżące sprawy związane z projektem i realizacją tych 2 branż, czyli sieci 

wodno-kanalizacyjnej, rozbudowy oczyszczalni ścieków, suwów i przy tym też 

doprowadzenia dróg dojazdowych do strefy.  

Burmistrz Karlina zaprosił wszystkich na obchody uroczystości święta 3 maja. 

Uroczystości rozpoczną się mszą świętą w Karlinie o godzinie 10, potem nastąpi 

złożenie kwiatów pod krzyżem oraz przejście do parku, żeby w tej wiosennej 

piknikowej atmosferze świętować ten czas. 

8 maja mija 50 lat, od kiedy Szkoła Podstawowa w Karlinie miała nadanie imienia 

Bohaterów 6 Pomorskiej Dywizji Piechoty. Burmistrz zaprosił wszystkich, 

a zwłaszcza absolwentów, tych, którzy kończyli szkołę na uroczystości tego dnia. 

Jedną z atrakcji będzie odsłonięcie muralu upamiętniającego to wydarzenie. Już 

dzisiaj zobaczyć, jak pięknie wygląda. – nie bardzo rozumie to zdanie 

Przypomniał również, że 8 czerwca br. odbędzie się 31 Bieg Papieski. Burmistrz jest 

przekonany, że to będzie świetna okazja, żeby spotkać się na świeżym powietrzu. 

Zachęcił tych, którzy biegają do uczestnictwa oraz tych, którzy chcą spędzić miło 

czas, do skorzystania z atrakcji przygotowanych przez Gminę i Homanit Arenę. 

Burmistrz powrócił jeszcze raz do tematu Szkoły Podstawowej w Karlinie. Dodał, że 

oprócz 50-leci nadania imienia szkoła obchodzi także 80-lecie istnienia. Z tej okazji 

postanowiono, żeby uczniowie, absolwenci, byli uczniowie, absolwenci tej szkoły, 

mogli się spotkać nie tylko na oficjalnej uroczystości, ale również na balu, na którym 

będą mogli się spotkać, porozmawiać, przypomnieć sobie, jak wyglądają obecnie ich 

koledzy z ławy szkolnej. Zdaniem Burmistrza rozpiętość wieku będzie kształtowała 

się od najmłodszych po najstarszych. Zatem będzie to miejsce i czas, żeby 

powspominać. Wskazał również, iż wcześniej będą udostępnione pomieszczenia w 

szkole i będzie można zajrzeć do starych klas, zajrzeć do kronik, w których być może 

będzie można zobaczyć swoje zdjęcia, informacje o sobie, swoich bliskich, 

rodzinach, rodzeństwie i powrócić myślami do ubiegłych lat. Natomiast wieczorem 
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przy dobrej zabawie w Homanit Arenie odbędzie się Bal Absolwenta. Bal 

zaplanowano na 11 października 2025 r. Ilość biletów jest ograniczona.  

17 czerwca br. to również data, jubileuszowa dla Szkoły Podstawowej w Daszewie. 

Jubileusz 50-lecia istnienia szkoły. Burmistrz zaprosił wszystkich absolwentów na 

to wydarzenie do Daszewa. Będzie tam oddany sztandar oraz nadane imienia szkoły.  

Dzięki pracy Centrum Usług Społecznych w Karlinie przy Placu Jana Pawła II 17, 

na dole, gdzie kiedyś była policja, powstaje lokalny klub rodzinny, który będzie 

wspierać rozwój dzieci, wzmacniać kompetencje rodziców oraz będą prowadzone 

szeroko zakrojone akcje związane z tym wydarzeniem. Jak podkreślił, już w lipcu 

klub rozpocznie swoją działalność.  

Burmistrz wspomniał także, że trwają prace remontowe na drodze w Karścinie. 

Zmieniona jest tam organizacja ruchu. Przeprosił wszystkich za utrudnienia 

i podkreślił, że jest to niestety niezbędne do tego, żeby wyremontować drogę, żeby 

później był dogodny i bezpieczny dojazd do domów. 

Na koniec swojego wystąpienia Burmistrz wspomniał jeszcze o dwóch akcjach 

organizowanych w gminie Karlino tj. rowerowa stolica Polski. Burmistrz zachęcił 

do wsparcia tej akcji, zalogowania się w serwisie, który dotyczy zbierania kilometrów. 

Akcja trwa od 21 marca do 21 maja. Po raz kolejny, bo już 19 został ogłoszony 

konkurs fotograficzny „Tak jest życie, taki jest świat”. Pan Piotr Woś także zachęcił 

wszystkich miłośników fotografii do zgłaszania swojego uczestnictwa i przesyłania 

prac, do 10 maja br. do Karlińskiego Ośrodka Kultury. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zapytała, 

czy są pytania do sprawozdania Burmistrza.  

 

Nie było pytań do sprawozdania Burmistrza. 

 

5. Informacja na temat działalności Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty                     

z siedzibą w Karlinie w 2024 roku. 

Informacja dotycząca działalności Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty z siedzibą 

w Karlinie w 2024 roku została załączona do protokołu (załącznik nr 6. do protokołu). 
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Pani Iwona Czerniec Dyrektor Biura Związku Miast i Gmin Dorzecza Parsęty 

w Karlinie przedstawiła prezentację, która został załączona do protokołu (załącznik 

nr 7. do protokołu). 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

6. Ocena stanu ekologicznego Gminy. 

Informacja dotycząca oceny stanu ekologicznego Gminy przygotowana przez Panią 

Magdalenę Radzimską podinspektora ds. gospodarki odpadami oraz Panią Natalię 

Rynkiewicz podinspektora ds. ochrony środowiska w Urzędzie Miejskim w Karlinie 

została załączona do protokołu (załącznik nr 8. do protokołu).  

 

Radni nie mieli pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do następnego 

punktu.  

 

7. Informacje na temat stanu dróg na terenie Gminy Karlino. 

Informacja na temat stanu dróg na terenie Gminy Karlino przygotowana przez Panią 

Nikolę Szumską podinspektora ds. gospodarki komunalnej w Urzędzie Miejskim 

w Karlinie została załączona do protokołu (załącznik nr 9. do protokołu).  

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina zabrał głos i powiedział, że odbyło się spotkanie 

ze Starostą i Wicestarostą Białogardzkim, bowiem w ramach ustawy kaskadowej 

Gmina Karlino otrzyma drogę do Witolubia. Jest to około 3 km drogi do Dębolasu i do 

tej pory była to droga powiatowa. Inne gminy również otrzymają inne drogi 

powiatowe. 

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie zapytała 

co z drogą do Lubiechowa i ze wsparciem Powiatu? 

 

Pan Burmistrz Piotr Woś odpowiedział, że nie ma jasnych deklaracji od Powiatu. 

Gmina Karlino nie raz już zabiegała i prosiła o wsparcie. Burmistrz liczy na 25% 

wkładu z ich strony. Dodał, że około 40 lat ta droga nie była remontowana. 
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Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie zapytał o drogę w Pobłociu 

Wielkim. Odniósł się do punkt 11 informacji, którą radni otrzymali w materiałach na 

sesję. 

 

Pani Justyna Dworak Kierownik Referatu Gospodarki Przestrzennej i Ochrony 

Środowiska w Urzędzie Miejskim w Karlinie wskazała, iż w chwili obecnej nie jest 

w stanie wyczerpująco odpowiedzieć na to pytanie, dodając, że przygotuje stosowną 

informację Radnemu, po uzyskaniu odpowiednich danych. 

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie dodał, że jeśli jest to droga 

prowadząca do Robunia i jeżeli o tą drogę chodziło, to w połowie tej drogi jest taki 

ubytek na odcinku kilku metrów. Jest to droga o nawierzchni bitumicznej, co prawda 

zniszczonej, ale bitumicznej i braki w tej drodze są naprawiane od kilku lat. Zdaniem 

radnego naprawy odbywają się w sposób niewłaściwy, bo nawierzchnia asfaltowa 

jest naprawiana poprzez zasypywanie tłuczniem, jakimś kruszywem i to nie przynosi 

żadnego efektu. Jak podkreślił, jest to marnowanie pieniędzy. Trzeba to zrobić 

w takiej technologii, żeby było trwałe na dłużej. 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina poprosił o taką informację na piśmie oraz 

o propozycje rozwiązania problemu, ponieważ może Gmina nie miała do tej pory 

takiej wiedzy. Burmistrz podkreślił, że najpierw remontowane będą drogi „bardziej 

wymagające” remontów, które służą mieszkańcom. Planowane będzie spotkanie 

z sołtysami, na którym będą omawiali kolejność realizacji inwestycji, jakie należy 

wykonać na wsiach. 

 

Pan Tomasz Mycio Radny Rady Miejskiej w Karlinie powiedział, że na pewno 

Pani Sołtys Pobłocia Wielkiego będzie wiedziała najlepiej, o jaką drogę chodzi. 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina dodał, że Gmina jest w stałym kontakcie z Panią 

Sołtys. 

Radni nie mieli więcej pytań do przedstawionej informacji, zatem przeszli do 

następnego punktu. 
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8. Podjęcie uchwał w sprawie:  

a) zmieniająca uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Karlino na rok 

2025, 

Wszystkie Komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Pani Lucyna Szymecka Skarbnik Gminy Karlina omówiła projekt uchwały. 

Powiedziała, że wprowadzane są środki na wykonanie planu inwestycyjnego ZPI 

w Lubiechowie. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 2, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr XIV/115/25 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 25 kwietnia 2025 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 10. do protokołu). 

 

b) zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Karlino na lata 2025–2033, 

Wszystkie Komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 13 radnych:  

liczba głosów „za” – 13, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 2, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr XIV/116/25 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 25 kwietnia 2025 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 11. do protokołu). 

 

c) zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków komunikacyjnych, 

których właścicielem lub zarządzającym jest Gmina Karlino, udostępnionych 
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dla operatorów i przewoźników publicznego transportu zbiorowego, oraz 

warunków i zasad korzystania z tych przystanków, 

Wszystkie Komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr XIV/117/25 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 25 kwietnia 2025 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 12. do protokołu). 

 

d) przekazania petycji według właściwości, 

Wszystkie Komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

powiedziała w tym punkcie, że radni są zgodni co do tego, że dobrze by było, żeby 

taka linia autobusowa była, ale sprawdzamy, ile osób będzie faktycznie z tego 

korzystało. 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina dodał, że nie czekaliśmy na proceduralne 

przekazanie petycji, gdyż była również ona kierowana do burmistrza. Sołtysi zostali 

poproszeni o to, żeby zebrać informację kto i ile razy będzie korzystał 

z potencjalnych przejazdów. Kiedy takie informacje zostaną zebrane zostanie 

umówione spotkanie z przewoźnikami i przekazanie im tych potrzeb. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 
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W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr XIV/118/25 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 25 kwietnia 2025 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 13. do protokołu). 

e) przyjęcia Regulaminu świadczenia indywidualnych usług transportowych 

dla osób z potrzebą wsparcia w zakresie mobilności z terenu gminy Karlino. 

Wszystkie Komisje Rady Miejskiej w Karlinie zaopiniowały pozytywnie projekt 

uchwały.  

 

Pan Jarosław Stepczyński Sekretarz Urzędu zabrał głos i wytłumaczył, że zmienia 

się tylko czas możliwości na zgłoszenie zapotrzebowania na transport do 

maksymalnie miesiąca. Wcześniej nie było to sprecyzowane. 

 

Nie było pytań do projektu uchwały, radni przeszli do głosowania. 

Za podjęciem uchwały głosowało 15 radnych:  

liczba głosów „za” – 15, 

liczba głosów „przeciwnych” – 0,  

liczba głosów „wstrzymujących się” – 0, 

W wyniku głosowania uchwała została podjęta – uchwała Nr XIV/119/25 Rady 

Miejskiej w Karlinie z dnia 25 kwietnia 2025 r.   

Głosowanie imienne załączono do protokołu (załącznik nr 14. do protokołu). 

 

9. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radni nie mieli do zgłoszenia na piśmie zapytań ani interpelacji. 

 

Pan Piotr Woś Burmistrz Karlina poprosił o zabranie głosu i chciał tylko przekazać 

informację, że jest po rozmowach z Panem Prezesem KTBS w Karlinie, gdzie 

omówili incydent wypadnięcia szyb balkonowych na osiedlu Biedronka. Zlecona 

została tam ekspertyza i dlatego jest jeszcze teren wokół balkonów jest 

zabezpieczony. Inspektor nadzoru budowlanego również to sprawdzi. Burmistrz 

przeprosił za niedogodności oraz podziękował Prezesowi KTBS Andrzejowi 

Nowakowi za to, że robi więcej niż powinien w tym zakresie, aby mieszkańcy byli 

bezpieczni. 
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10. Zakończenie XIV sesji Rady Miejskiej w Karlinie. 

Pani Beata Klepuszewska Przewodnicząca Rady Miejskiej w Karlinie 

po wyczerpaniu się porządku obrad sesji Rady Miejskiej w Karlinie w dniu    

25.04.2025 r. podziękowała za przybycie oraz udział radnych w sesji i o godzinie 

1116 dokonała zamknięcia XIV sesji Rady Miejskiej w Karlinie.  

 

 

 

Protokołowała: 

Agata Anielska 

 

 

Protokół jest zamieszczony na stronie BIP Urzędu Miejskiego w Karlinie. Z załącznikami, o których 

mowa w protokole można zapoznać się w Biurze Rady na zasadach określonych w ustawie z dnia 

6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej (Dz. U. z 2022 r. poz. 902) oraz Statucie Gminy 

Karlino (Dz. Urz. Woj. Zachodniopomorskiego z 2022 r. poz. 4024). Integralną częścią niniejszego 

protokołu jest zapis dźwiękowy z przebiegu obrad sesji dostępny w Biurze Rady oraz na stronie BIP 

Urzędu Miejskiego w Karlinie. 

 


